
XLV sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 28 października 2022 r.  
 

I. Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XLV sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Przywitał burmistrza 
Bartłomieja Bartczaka, zastępcę burmistrza Justynę Karpisiak, panią skarbnik, panią sekretarz, 
naczelników wydziałów, panią Kamieniarz przewodnicząca Rady Seniorów, radnych oraz 
śledzących obrady online.  
Obecnych 14 radnych na stan 15. Nieobecny radny: Jerzy Galewski. Lista obecności stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Następnie Burmistrz złożył informację dotyczącą wskazania podmiotów, w których będzie 
wykonywana w 2013 r. kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. Taki 
obowiązek wynika z rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2010 r. w sprawie 
podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie 
użyteczna. Ilość wyznaczonych podmiotów ustala się na podstawie opinii zgłoszonej przez Prezesa 
Sądu Rejonowego. Prezes Sądu Rejonowego w Krośnie Odrzańskim złożyła wniosek o 
zabezpieczenie miejsc  wykonywania kary ograniczenia wolności na rok 2023 dla 190 osób, 
przeciętnie 400 godzin na każdą osobę.  
Wobec powyższego  Burmistrz wskazał następujące podmioty, w których będzie realizowana kara 
ograniczenia wolności orzeczona wobec mieszkańców Gubina w roku 2023. Będą to: 
1.Przedszkole Miejskiej nr 1 – 20 osób 
2. Przedszkole Miejskiej nr 2 – 10 osób 
3.Zespół Szkół Ogólnokształcących – 10 osób 
4.Miejski Zakład Usług Komunalnych- 20 osób 
5.Miejski Ośrodek Sportu- 50 osób 
6.Przedsiębiorstwo Usług Miejskich -40 osób 
7.Urząd Miejski w Gubinie – 30 osób 
8.Stowarzyszenie Pionier – 10 osób  
 
W dalszej kolejności Burmistrz przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 
składanych przez zastępcę Burmistrza, skarbnika, sekretarza, naczelników wydziałów, 
kierowników jednostek organizacyjnych oraz dyrektorów gminnych osób prawnych (informacja 
pisemna stanowi załącznik do protokołu) 

 
III. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski – komisja spotkała się 
dwa razy. Na pierwszym spotkaniu zapoznano się z wnioskami do budżetu na rok 2023. Na 
drugim spotkaniu opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
– komisja spotkała się dwa razy. Pierwsze spotkanie było wyjazdowe – zwiedzano zakład 
rehabilitacji prowadzony przez ZCM w Krośnie Odrz., który jest wyposażony na wysokim 
poziomie. Przyjmują mało pacjentów ponieważ mają mały kontrakt z NFZ. Kierownik zakładu 
rehabilitacyjnego zaproponował stworzenie programu dedykowanego tylko dla mieszkańców 
Gubina. Chodzi o to aby Urząd Miejski przeznaczał na ten cel kwotę około 6 000 zł. Na drugim 
spotkaniu zapoznano się z projektami uchwał na dzisiejszą sesję.  



Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak – komisja spotkała 
się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję  
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz – komisja spotkała się dwa razy. Dwa spotkania 
dotyczyły rekontroli Stowarzyszenia Biegam Bo Lubię. Trzecie spotkanie miało miejsce w 
GDK, gdzie zapoznano się z dokumentacją dotyczącą gazety Wiadomości Gubińskie.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek – komisja nie obradowała  
 
IV Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  Udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego – 343 
Projekt uchwały nr 343 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radny Zbigniew Bołoczko  
Czy opłata będzie cykliczna, czy jednorazowa? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
To jest jednorazowa wpłata. 
Radny Jan Skóra 
Czy Guben dopłaca do połączeń kolejowych na trasie Zielona Góra – Gubin- Guben? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Brakuje przepisów na ten temat. Jest problem z finansowaniem połączeń transgranicznych.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 343  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLV.322.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

2. Zasad nadawania i zmiany nazw obiektom miejskim  
                                                    na terenie Gminy Gubin o statusie miejskim – 341 

Projekt uchwały nr 341 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 341  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLV.323.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. Określenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od 
nieruchomości - 346 

Projekt uchwały nr 346 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  



 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 346  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLV.324.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
4. Zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin  

                                                                        o statusie miejskim na 2022 rok - 344 
Projekt uchwały nr 344 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radny Zbigniew Bołoczko 
Kolumbarium – nie ma go w projekcie. Trzeba wrócić do tematu i wybudować dwa kolumbaria 
naraz, będzie taniej. Jest duże zainteresowanie mieszkańców.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Jeżeli finanse pozwolą, to w przyszłym roku będzie możliwe to do wykonania. W pierwszej 
kolejności należy zrobić inwestycje, na które są już pieniądze.  
Radny Robert Woszak 
Sieć wodno -kanalizacyjna na ulicy Nowej i Śląskiej – czy to będzie robione, czy nie i razem z 
oświetleniem na tych ulicach? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Chodzi o to aby był jeden przetarg podzielony na zadania. W tym roku zostanie zrobiony 
pierwszy etap oświetlenia. 
Radny Zbigniew Bołoczko 
Budowa nowego stadionu – pieniądze są zabezpieczone na budowę pierwszego etapu. Jak ten 
obiekt będzie zarządzany? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Zatrudniony jest syn obecnego zarządcy obiektu. Trzeba się zastanowić jak pielęgnować ten 
teren. W pierwszej kolejności należy zrobić to na co zostały przekazane pieniądze. W kolejnym 
etapie szatnia i cała część przeznaczona dla piłkarzy.  
Radna Danuta Grygorowicz 
Ulica Podgórna – prace wodno kanalizacyjne zostały zakończone na tej ulicy. Trzeba jeszcze 
zrobić na tej ulicy asfalt.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Wszystko będzie zależało od tego jaki będzie deficyt i czy zbilansuje się budżet. Wtedy możemy 
wybierać inwestycje, które są do zrobienia. Będzie to rok największych inwestycji w historii 
miasta.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 344  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XLV.325.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 



5. Zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXXVII.271.2021 w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 

2022-2035 - 345 
Projekt uchwały nr 345 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 345  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLV.326.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. nadanie tytułu „Zasłużony dla miasta Gubina” - 342 
Projekt uchwały nr 342 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zapoznały się z projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 342  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XLV.327.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
V. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej w Gubinie  

Protokół był wyłożony do wglądu. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty /12 osób za, 0 osób przeciw, 2 osoby 

wstrzymały się od głosu 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.  
 
VI. Sprawozdanie przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 
realizacji zadań powierzonych przez gminę do wykonania organizacjom pozarządowym w 
trybie ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie w Klubie Sportowym 
MKP CARINA w Gubinie za rok 2021 
Przewodnicząca komisji przedstawiła sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
VII. Sprawy różne  
Przewodniczący przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych składanych przez 
radnych (informacja pisemna stanowi załącznik do protokołu). 
 
Radna Teresa Zajkowska 
1.Opłaty za żłobek – rodzice dzieci twierdzą, że opłaty za żłobek są najdroższe w województwie.  
2.Park wodny – czy ten park będzie?  
3.Koszt budynku w którym mieści się CUW? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 



W sprawie parku wodnego – jest projekt szeroko rozumianych wód. Pieniądze będą ma meliorację 
rowów oraz na inwestycje związane z wodami.  
 
Koszt budynku w którym mieści się CUW – w najbliższym czasie nastąpi zamiana nieruchomości 
i budynek będzie nasz.  
 
Radny Jan Skóra 
1.Słowa uznania dla dyrektora GDK Andrzeja Winiszewskiego. 
2.11 listopada godz.11:00 msza za ojczyznę w Kościele Trójcy Świętej -  koncert dwóch zespołów 
Chór Gloria Domine i Barwy Jesieni i w galerii GDK o godz.17:00.  
Radny Krzysztof Zdobylak 
Budowa drogi na strefie – czy będzie zabezpieczenie umową w stosunku do inwestora 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Będzie jeden przetarg i nie będzie łączony z innym zadaniem. Koncentrujemy się tylko na drodze 
i na całej inwestycji. Inwestor zacznie budować fabrykę, a my drogę.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Uwagi odnośnie działań mających na celu ograniczenie kosztów utrzymania urzędu i jednostek 
organizacyjnych. Niewyziębianie pomieszczeń, zainstalowanie końcowych przepływów 
podgrzewaczy wody. Wymiana oświetlenia na energooszczędne od ul. Piastowskiej w kierunku ul. 
1 Maja.    
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Nie ma mowy o wyziębianiu, ale o to aby w pomieszczeniach nie grzano maksymalnie.  
W sprawie lamp – ma być program rządowy, z którego będzie mogła skorzystać także Enea i 
wnioskować o dofinansowanie wymiany swoich opraw.  
Radny Tomasz Romanowski 
Jak na dzień dzisiejszy działa centrum usług wspólnych? 
Dyrektor CUW Edyta Maciejewska 
CUW działa od 1.10.2022 r. na pełnych obrotach. Był problem z programami księgowymi i 
kadrowymi. Wszystko zostało rozwiane. Współpraca z dyrektorami układa się dobrze.    
Radna Halina Wojnicz 
1.Ulica Śląska – mieszkańcy nie są zadowoleni z tej inwestycji. 
2.Inwestycje miejskie – należy zwracać uwagę na jak inwestor to wykonuje. Grunt, kostka zarywa 
się najczęściej przy studzienkach i z tym jest ogromny kłopot.  
3.Poprawiła się dbałość o zieleń. Na terenach prywatnych w centrum miasta dalej jest problem.  
4.Latarnie przy Placu Jana Pawła II – trzeba się temu przyjrzeć i zadziałać.  
5.GDK nie ma żadnej porządnej pracowni. Nie ma ani pracowni plastycznej ani fotograficznej. 
Trzeba nad tym pomyśleć.  
Radny Tomasz Romanowski 
Ulica Śląska – w tej sprawie była interwencja u pani Anny Chinalskiej, radnej sejmiku województwa, 
która interweniowała w Zarządzie Dróg Wojewódzkich.   
Radny Robert Woszak 
Plac zabaw przy ulicy Krzywoustego i Miodowej – czy inwestycja ma ruszyć w tym roku i w tym 
roku ma być skończona? 
Naczelnik Wydziału Komunalnego i Inwestycji 
Na place zabaw są wyłonieni wykonawcy. W tym roku będzie zrobiony plac zabaw i siłownia przy 
ul. Pułaskiego. Na każdym zadaniu są inne firmy. Plac przy ul. Krzywoustego – spółka ze Szczecina, 
plac zabaw przy ul. Miodowej spółka z Jarosławia, siłownia przy ul. Pułaskiego spółka z Zielonej 
Góry.  
 
 
 



VIII. Zamknięcie XLV sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął XLV sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie  
 

 
                                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                                                     Wojciech Sendera 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zakończono godz.11:55 


